
 

 

     
Verslag Algemene Ledenvergadering   Datum: 06-02-2023 Tijd: 20.00 uur 
                     Locatie: Kunsthuis Steengoed 
       Lange Ring 6,  Anna Paulowna 
 
 

 Agendapunt Categorie 

1 Opening en welkom Johan heet de aanwezigen welkom en heeft vijf 
afmeldingen. Jeroen Olthof kwam iets later en 
Aukelien was eerst naar Haringhuizen gegaan dus 
die schoof ook later aan. 
Johan bedankt Rob Glas voor de prachtige ruimte 
die we mogen gebruiken. Dan leest hij een brief 
voor van Suzette Snouck Hurgronje die de 
afdeling bedankt voor de rode kei die ze mocht 
ontvangen. 

2 • Verslag vorige ALV (13.12.2022) 

• Jaarverslag en jaarrekening 2022 

Vastgesteld door de vergadering; geen 
aanmerkingen. Dank aan de kascommissie (Elbert 
en Amanda) voor positief advies op de financiën. 
Amanda blijft zitten en Mark schuift aan in de 
kascontrolecommissie.. 

3 De kandidaten PS en Waterschappen doen 
een woordje. 

Jeroen Olthof stelt zich voor en legt uit voor welke 
uitdagingen hij stond met de portefeuille. 
Hij gaat ook in op de vragen over ‘bouwen in het 
groen’. Hij schiet toch weer in de inmiddels 
bekende stressreactie over het ‘open landschap’. 
Sylvia zegt dat ze het een beetje gek vindt dat ze 
in Haarlem denken dat wij hier elk weiland willen 
volbouwen. Mark ondersteund dit met een helder 
betoog hoe hij ziet hoe er bij de diverse kernen 
zou kunnen worden gebouwd. Dan wil Johan het 
woord geven aan Fijko maar Aukelien, 
waarschijnlijk nog vol van adrenaline  van het fout 
rijden begint een betoog waarom zij zich heeft 
kandidaat heeft gesteld voor het waterschap waar 
Johan moeilijk bij kan inbreken. 
Uiteindelijk komt toch Fijko aan het woord met 
een sterk betoog over de veiligheid van de 
kwaliteit van water. 



 

 

4 De bevindingen van de fractie en 
wethouder 

Sylvia doet verslag van de afgelopen maand, een 
rustige maand na het reces. Er liggen wel een 
aantal grote dossiers waaronder de 
omgevingsvisie. Jeroen haakt hier ook nog even 
op in omdat de gemeenten en de provincie niet 
helemaal op 1 lijn zitten. 
Mark haakt nog even in op de overval van de 
centrale overheid over de ontwikkeling van de 
Wieringermeer. Sylvia meldt dat de kadernota 
raadsbreed zal worden voorbereid. Een nieuwe 
ontwikkeling. 

6 Afsluiting met borrel en hapje Inmiddels is Rob Glas aangeschoven en Ruud 
bedankt hem voor de goede zorgen en de fraaie 
ruimte. De meesten blijven nog even hangen voor 
een hapje en of drankje. 
Om 10.30 is het Kunsthuis weer leeg. 

 


